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ZÁPISNICA 

zo zasadnutia Mediálnej komisie, ktorá sa konala 

dňa 22. augusta 2024 

so začiatkom 17:30 hod. a ukončením 19:00 hod. 

v zasadačke miestneho úradu mestskej časti Bratislava-Dúbravka (B 224), 
Žatevná 2, I. poschodie. 

 
Prítomní: Juraj Štekláč (predseda komisie), Petra Ázacis, Maroš Repík, Pavol Jančovič, Anka Hnátová 
(online) 
Neprítomní: Mikuláš Sliacky, 
Ospravedlnení: Mikuláš Sliacky 
Neospravedlnení: 

 
Program zasadnutia 
1. Otvorenie a schválenie programu zasadnutia 
2. Dúbravské noviny – pripravované číslo, náhľad DN 
3. Rôzne 
4. Ukončenie zasadnutia komisie 
 
K bodu č. 1 
Predseda komisie privítal členov a otvoril rokovanie. Program zasadnutia bol preukázateľne schválený. 
 
Hlasovanie:    
Za: 5 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
 
K bodu č. 2 
Členovia komisie debatovali o septembrovom čísle Dúbravských novín. Petra Ázacis hodnotila 
pripravované číslo ako vydarené. „Kúpila by som si také noviny aj v stánku, je tam všetko aktuálne.“ 
Maroš Repík sa pýtal, v akej podobe bude zverejnený program Dúbravských hodov. Hovoril tiež o nízkej 
kvalite textov na inzertnej dvojstrane BSK. 
Anka Hnátová kladne hodnotila článok, ktorý popisuje šmejdov a upozorňuje čo robiť a aj servis 
voľnočasových aktivít v Dúbravke. „Najviac ma ale zaujal článok o dúbravských včelách a sršňoch 
ázijských.“ 
 
Hlasovanie:  
Mediálna komisia berie augustové číslo r.  2024 Dúbravských novín na vedomie s pripomienkami.   
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Za: 5 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
 

K bodu č. 3 
Mediálna komisia hovorila o príspevkoch na sociálnej sieti, ich sledovanosti a potrebe točení a zverejňovaní 
reels. Členovia komisie debatovali aj o webovej stránke mestskej časti www.dubravka.sk, porovnávali jej 
podobu so stránkami iných mestských častí. Členovia komisie sa pýtali na možný redizajn.  
Tajomníčka komisie prisľúbila informovať o plánoch s webovou stránkou mestskej časti na najbližšom 
zasadnutí. 
Pavol Jančovič opakovane navrhol, aby mali Dúbravské noviny na webovej stránke aj svoju podobu blogu, 
svoju sekciu. Aby noviny boli online prístupné aj inak ako v pdf a vybrané články zverejňované aj zvlášť 
elektronicky. 
 
 
V bode Rôzne neprijala komisia žiadne uznesenia.  
 
 
Zapísal: Overil: 
 tajomník komisie predseda komisie 
 
 
 
V Bratislave dňa 26. august 2024 

http://www.dubravka.sk/
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